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Nieuwjaarsrede	Ad	van	der	Heijden	nieuwjaarsreceptie	18-01-2016.	

	

Ontzettend	fijn	dat	we	hier	allemaal		zijn	vandaag,	in	het	nieuwe	jaar.	

Een	nieuw	jaar,	nieuwe	ronde,	nieuwe	kansen.		

Ik	heb,	jammer	genoeg	geen	glazen	bol	waarin	we	kunnen	zien	wat	we	het	nieuwe	jaar	allemaal	

kunnen	verwachten,	maar	1	ding	weten	we	wel	zeker.	De	ontwikkelingen	in	onze	

samenleving	gaan	steeds	sneller.	

Waar	we	vroeger	slechts	1	grote	verandering	per	jaar	zagen	zien	we	dat	de	maatschappij	nu	

steeds	sneller	en	sneller	draait.	Kijk	alleen	maar	naar	2015:	we	gingen	van	de	Eurocrisis	naar	

de	vluchtelingencrisis,	en	zagen	de	opkomst	van	Uber,	AirBnB	en	Tesla.	En	nog	voordat	de	

ene	ontwikkeling	is	afgelopen	komt	de	volgende	al	weer	aanwaaien.	

En	we	zullen	met	een	antwoord	moeten	komen	op	die	ontwikkelingen,	want	het	raakt	ons	

allemaal.	De	politiek,	de	burgers,	bedrijven,	iedereen	en	het	raakt	dus	ook	de	leden	van	Via	

Latus.	

En	onze	bouwsector	kan	met	een	nog	beter	antwoord	komen	op	alle	ontwikkelingen,	we	

kunnen	nog	veel	meer	innoveren	dan	nu	al	gebeurd.	Die	ontwikkelingen	bieden	ons	juist	

nieuwe	kansen	waar	we	ons	voordeel	mee	kunnen	doen.		

Ga	maar	na:	de	vluchtelingencrisis,	die	mensen	moeten	ergens	wonen.	Dat	betekent	

herbestemming	kantoorpanden,	er	moeten	tijdelijke	woningen	gecreëerd	worden	en	er	

moet	een	noodopvang	worden	opgezet…	

Een	ander	voorbeeld:	meer	en	meer	mensen	gaan	alleen	wonen	of	thuis	werken.	Let	wel	het	

thuis	werken	staat	echt	nog	maar	in	de	kinderschoenen.	Dat	betekent	dat	er	meer	vraag	

komt	maar	ook	een	geheel	andere	vraag.	

Onze	samenleving	wordt	meer	en	meer	een	samenleving	waarin	elk	persoon	zelf	bepaalt	wat	

hij	of	zij	wil	en	nodig	heeft.	En	dat	is	een	gouden	kans	voor	de	bouwsector.	Hoe	meer	
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voorkeuren,	hoe	meer	verschillende	manieren	van	bouw	er	wordt	gevraagd.	Grote	variatie,	

dus	we	moeten	continu	op	de	thermometer	van	de	samenleving	letten.	

Maar	dan	moeten	we	die	kansen	wel	zien.	Onze	ogen	en	oren	open	houden,	zodat	we	inspelen	

op	die	kansen	zodat	we	tot	die	business	kunnen	komen.	Dat	doe	je	door	kennis	op	peil	te	

houden	en	de	juiste	kennissen	te	hebben.	Kennis	en	kennissen	dus.		

Precies	datgene	waar	wij	verder	op	gaan	inspelen	bij	Via	Latus	in	dit	nieuwe	jaar.	Want	we	zijn	

vorig	jaar	in	September	begonnen	aan	een	nieuw	hoofdstuk	door	in	de	Grote	Kerk	onze	

nieuwe	visie	te	lanceren.	

	Een	visie	waar	we	zeer	trots	op	zijn.	Zo	hebben	we	na	veel	overleg	met	onze	achterban	

besloten	te	veranderen	van	bouwsociëteit	naar	een	exclusief	bouwnetwerk.	Zo	krijgen	we	

een	meer	open	en	uitnodigend	karakter	met	als	kernwaarden	transparantie,	

gelijkwaardigheid	en	vertrouwen.	Daarbij	gaan	wij,	zoals	eerder	genoemd,	veel	sterker	

inzetten	op	kennis	en	kennissen.	Ook	nieuwe	kennissen	overigens,	waar	vandaag	er	een	

aantal	voor	het	eerst	zijn.	Ik	kijk	uit	naar	hoe	de	oude	en	nieuwe	leden	elkaar	kunnen	

versterken.	Wees	van	harte	welkom!	

Maar,	we	zijn	niet	alleen	op	weg	om	inhoudelijk	te	veranderen,	ook	de	buitenkant	gaat	

veranderen.	U	hebt	allemaal	de	uitnodiging	van	de	nieuwjaarsreceptie	ontvangen	Zo	

presenteer	ik	u	vol	trots	het	nieuwe	logo	van	Via	Latus.		

Het	logo	symboliseert	aan	de	ene	kant	middels	het	schild	onze	herkomst	de	oude	sociëteit	

gedachte	om	aan	de	ander	kant	de	bruggen	bouwer	te	symboliseren	en	dan	in	dit	ontwerp	

de	brug	over	de	brede	A	overigens	ook	de	letterlijke	vertaling	van	Via	Latus.	Kortom	we	

hebben	historische	kernwaarden	in	een	eigentijds	beeldmerk	willen	vatten.	

En	dan	ben	ik	nog	niet	klaar,	het	nieuwe	logo	komt	namelijk	te	staan	op	onze	nieuwe	website.	

Die	wil	ik	graag	nu	lanceren!		

Website.	Hartelijk	dank	ook	voor	iedereen	die	zich	heeft	ingezet	hiervoor,	ze	hebben	er	even	

aan	moeten	trekken	kan	ik	u	vertellen.	
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Wat	komen	we	tegen.	Naast	de	gebruikelijke	nieuws	items	onze	nieuwe	leden	natuurlijk	erg	

belangrijk.	Vanaf	onze	volgende	reguliere	bijeenkomsten	zullen	we	voortaan	ook	even	

stilstaan	bij	de	nieuwe	leden	opdat	we	elkaar	sneller	zullen	gaan	leren	kennen.	

De	financiën,	voortaan	vindt	u	de	actuele	rapportages	in	beknopte	vorm	op	de	website	,	maar	

mocht	u	in	willen	zoomen	dan	bent	u	meer	dan	welkom	om	met	het	secretariaat	en	de	

penningmeester	hiervoor	een	afspraak	te	maken.	

We	zien	inmiddels	de	eerste	vruchten	van	de	verandering	die	Via	Latus	doormaakt.	Zo	worden	

leden	meer	betrokken	bij	de	koers	van	Via	Latus,	door	hiervan	gebruik	te	maken.	Zijn	er	hele	

interessante	werk	en	kern	groepen	ontstaan.			

De	kerngroep	Stadslab		Die	innovatieve	en	vernieuwde	ideeën	van		van	droom	naar	daad	

helpen	brengen,		nu	subsidie	heeft	gekregen	van	het	Stimuleringsfonds	waardoor	er	een	

concrete	samenwerking	ontstaat	tussen	ondernemers	overheid	en	onderwijs.			

Of	de	kerngroep	Woon	en	Zorg	die	een	rapport	heeft	uitgebracht,		oud	of	the	box	heet	het	

rapport	,	mensen	willen	vooral	graag	comfortabel	wonen	en	liever	niet	geconfronteerd	

worden	met	ouderdom.	Dat	betekent	dat	bouwers	en	andere	leveranciers	van	spullen	en	

diensten	heel	flexibel	zullen	moeten	kunnen	inspelen	op	snel	opkomende	behoeften													

De	werkgroep	energietransitie	werpt	zich	op	leegstaande	gebouwen	en	braakliggende	

terreinen	in	de	stad,	maar	kijkt	ook	met	een	scheef	oog	naar	nieuwe	gebruiks-	en	

voedingsmogelijkheden	voor	het	Bredase	warmtenet.	In	de	komende	periode	komt	deze	

groep	daarover	zeker	terug.	Prachtige	voorbeelden	van	de	kracht	die	Via	Latus	heeft,	ik	dank	

iedereen	die	zich	heeft	ingezet	daarvoor!	

Ik	wil	u	dan	ook	oproepen	om	komend	jaar	aan	te	sluiten	bij	de	opwaartse	lijn	die	we	hebben	

ingezet.	Ga	bij	1	van	de	vele	werk	en	kern	groepen	en	kom	naar	onze	bijeenkomsten	om	uw	

kennis	op	te	doen	en	ons	netwerk	te	benutten.	Zo	zorgt	u	er	zelf	voor	dat	het	lidmaatschap	

echt	meerwaarde	voor	u	heeft.	
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Onze	focus	zal	in	2016	in	de	1ste	plaats	liggen	in	het	smart	maken	van	Via	Latus	voor	iedereen	

inzichtelijk.	Het	traject	van	introverte	sociëteit	naar	een	extraverte	netwerk	organisatie	

waarbij	inspiratie	door	en	met	de	deelnemers		

Er	zitten	enorme	mogelijkheden	in	ons:	de	hele	bouw-	en	vastgoedkolom	is	vertegenwoordigd,	

een	hoog	kwaliteitsniveau	van	al	onze	leden	en	de	grote	saamhorigheid	onder	ons.	Als	we	de	

open	ogen	en	oren	koppelen	aan	de	enorme	kwaliteit	van	ons	netwerk	dan	weet	ik	zeker	dat	

ons	een	prachtig	2016	staat	te	wachten.	Hartelijk	dank!	 


